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Socialistes i convergents varen arribar a un acord i la proposició no de llei va 
tirar endavant. (Foto: T.F.) 

Aymerich, el portaveu de CiU, va defensar les esmenes del seu grup a la pro
posició socialista. (Foto: T.F.) 

Socialistes i convergents varen arribar a un acord 

Via lliure al circuit de Catalunya, 
amb prioritat per a Caldes 

BARCELONA (Del nostre enviat especial).— El Parla
ment de Catalunya, a través de la comissió de cultura, 
va donar ahir via lliure a la creació d'un circuit perma
nent de velocitat a Catalunya, que molt bé podria ser el 
de Caldes de Malavella. El grup socialista, que havia 
presentat la proposició no de llei, i el grup convergent, 
que havia presentat les esmenes, varen arribar a un 
acord del qual va sorgir un text consensuat que va ser 
aprovat per unanimitat pels membres de la comissió. 

Ahir a un quart d'onze s'inicia
va a la sala primera del Parla
ment de Catalunya la primera 
sessió de la comissió de cultura 
de la present legislatura. Des
prés d'unes paraules de benvin
guda del president de la Cambra, 
Coll i A lentom, la comissió va 
tractar del primer tema, que era 
el de la proposició no de jlei pre
sentada pel grup socialista sobre 
la creació d'un nou circuit per
manent de velocitat a Catalu
nya. 

El primer a prendre la paraula 
fou el responsable d'esports del 
Partit dels Socialistes de Cata
lunya, Daniel Tarradellas, que va 
explicar a la comissió el perquè 
de la proposta socialista. Tarra
dellas va dir que el que pretenien 
els socialistes era que el projecte 
de creació d'un circuit perma
nent de velocitat a Catalunya re
bés l'impuls institucional. El re
presentant socialista va remar
car al manca d'instal.lacions 
d'aquest tipus i la necessitat que 
n'hi ha, ja que suposarien avan
tatges de tres t ipus; esportives, 
econòmiques i de projecció inter
nacional de Catalunya. Tarrade
llas va argumentar també la total 
rendabilitat que es podria donar 
al circuit i tot seguit va analitzar 
quin podria ser el lloc idoni per a 
la seva ubicació. En aquest punt 
el diputat socialista va argumen
tar els avantatges del projecte 
de Caldes de Malavella, que, se
gons els informés del seu grup, 
és ara per ara el més viable. El di
putat socialista va finalitzar la 
seva intervenció remarcant la in
tenció del seu grup d'aconseguir 
l'impuls institucional pel projfec-
te lluny de posicions partidistes. 

Tot seguit va prendre la parau
la el diputaí del grup de Conver
gència i Unió, Aymerich, que va 
defensar les esmenes presenta
des pel seu grup tot al·legant 
que estava d'acord amb la crea
ció d'un circuit de velocitat a Ca
talunya però que no era bo que 
des del Parlament s'instés el 
Consell Executiu a portar el cir
cuit a un lloc determinat corn 
tampoc no' seria bo d'establir 
quina empresa l'hauria de cons
truir o quantes corbes, tindria o 
quina seria l 'entitat bancària a la 
qual s'hauria de recórrer per 
aconseguir els recursos f inan
cers. Després de remarcar que 

quan es portaven a terme con
verses per a la creació del circuit 
a Caldes entre les entitats impli
cades va ser l ' a jun tament 
d'aquesta vila qui les va bloque
jar, el diputat de CiU va finalitzar 
la seva intervenció refermant-se 
en la intenció del seu grup de dir 
sí al circuit però sense referència 
a la ubicació. 

El president de la comissió va 
donar la paraula to t seguit als 
representants dels altres grups 
parlamentaris. Per Esquerra Re
publicana de Catalunya, Marçal 
Casanovas es va most ra r 
d'acord amb la proposició socia
lista però també va abonar les 
esmenes de CiU ja que no fixar el 
lloc suposava que tant podia ser 
Caldes com altre lloc que fos mi
llor. • , 

El representant del grup popu
lar. Garriga, es va mostrar favo
rable a la proposta socialista, de 
la mateixa manera que ho va fer 
la diputada del PSUC Eulàlia Vin-
t ró . 

To t seguit va ser el diputat so
cialista Tarradellas qui va pren
dre la paraula per explicar que la 

La comissió de Cultura del Parlament de Catalunya va donar llum verda per a 
là creació d'un circuit permanent a Catalunya (Foto: T.F.) 

proposició socialista no imposa
va que el circuit hagués de ser a 
Caldes per força però que apun
taven Caldes perquè era ara per 
ara el projecte més avançat. Tar
radellas va dir que seria assentar 
un precedent el fe t de votar punt 
per punt l'esmena de CiU, que 
en aquest cas el seu grup accep
taria la primera però no. les altres 
dues, però que vist que les diver
gències no eren significatives 
demanava al president de la co
missió un breu recés de la sessió 
per intentar juntament amb els 
convergents recollir: l'essència 
de les dues propostes i fer un, 
text unificat. 

El president de la comissió va 
concedir aquest recés i, després 
d'uns vint minuts de converses, 
es va reprendre la sessió. 

El diputat socialista Daniel 
Tarradellas va tornar a prendre la 
paraula per anunciar a la comis
sió que s'havia arribat a un acord 

i que s'havia elaborat un text 
que recollia les dues postures, 
text que va lliurar a la mesa per
què fos llegit pel secretari. 

El text final de la proposició no 
de llei socialista va quedar de la 
manera següent: «El Parlament 
de Catalunya insta el Consell 
Executiu 8 impulsar els estudis 
corresponents i a la vegada 
coordinar les actuacions de les 
entitats públiques competents, 
del Reial Automòbil club de Ca
talunya \ de les federacions cata
lanes d'automobilisme i motoci
clisme als efectes d'aconseguir 
la creació d'un nou circuit per
manent de velocitat a Catalu
nya, considerant totes les inicia
tives actualment existents i de 
forma prioritària la de Caldes de 
Malavella». 

Aquest text de la proposició 
no de llei va ser aprovat per una
nimitat pels membres de la co
missió. 

Tarradellas: «Es important que 
s'hagi aprovat per unanimitat» 

BARCELONA.— Daniel Tarrade
llas, responsable d'esports del 
Partit dels Socialistes de Catalu
nya, es mostrava mpit satisfet 
un cop la comissió de Cultura del 
pariament de Catalunya hagué 
aprovat la proposició no de llei 
per crear a Catalunya un circuit 
permanent de velocitat: «Penso 
que el que hem fet avui és impor
tant. Catalunya necessita un cir
cuit permanent de velocitat i ara 
la Generalitat ja pot tirar enda
vant el tema. Crec que en un ter
mini de temps curt aquest circuit 
es pot fer realitat». 

Sobre els diferents punts de 
vista de socialistes i conver
gents sobre la porposició no de 
llei presentada pels primers, Ta
rradellas manifestava: «No hi ha 
hagut cap problema per arribar a 
un acord final, que ha permès, i 
crec que això és molt important, 
que la proposició hagi estat 
aprovada per unanimitat». 

Daniel Tarradellas, responsable d'esports dels socialistes catalans, va defen
sar al Parlament el projecte de Caldes. (Foto: T.F.) 

Pel que fa a la qüestió que el 
circuit permanent de velocitat de 
Catalunya pogués ser finalment 
el de Caldes, el diputat socialista 
ens deia: «Jo crec que finalment 
serà així i que l'antic projecte de 
Caldes es portarà a terme, per
què és el que té més possibilitats 
de tots els que ara hi ha. Penso 

que a finals d'any ja es pot haver 
arribat a decidir quin serà el futur 
circuit de Catalunya i que l'any 
que ve se'n podrà iniciar la cons
trucció. Penso que ara les coses 
aniran de pressa, perquè Catalu
nya té necessitat urgent d'un 
circuit permanent». 

• I I Tirada general al plat, a 
Verges. Diumenge vinent, dia 
7 d'octubre, se celebrarà una 
competició de tir al plat orga-, 
nitzada pel poble de Verges. 
Aquesta tirada s'havia de 
portar a terme diumenge pas
sat, però a causa del mal 
temps es va ajornar per l'altre 
diumenge. El lloc on s'efec
tuarà la tirada és el Mas de 
Dalt, un descobert que hi ha 
entre Verges i Jafre. L'horari 
d'inscripcions és de les 9 h. 
del matí a les 4 de la tarda, i 
el preu per inscriure-s'hi és de 
1.500 ptes. Cada tirador t in
drà 15 plats. 

•Prova d'hípica a Salt. El 
Club Hípic Centaure de Salt, 
s'ocupà d'organitzar una pro
va de salt d'obstacles diu
menge passat, que era de ni
vell social per a genets de to
ta la província. S'hi enregistrà 
una molt bona participació 
— quasi cinquanta genets— 
en la inscripció a cada una de 
les tres categories previstes 
en el programa. Els resultats 
de la prova grossa foren: 1r. 
Fleming, muntat per Joaquim 
Valls; 2n . Sevillano, per M. 
Dolors Geli; 3r. Asly, de Mu-
rielle Lleleu. 

•La Salle Girona inaugura 
pista polisportiva. El col·legi 
gironí de La Salle inaugurarà 
diumenge una pista polispor
tiva per a ús dels alumnes. 
L'altre tindrà lloc diumenge 
dia 7 d'octubre, a les dotze 
del migdia. Dues hores abans 
se celebrarà un campionat 
quadrangular de bàsquet i vo
leibol. 

• Estiarte va tornar a Barcelo
na. Manuel Estiarte, que fins 
a la temporada passada es va 
militar a les files del C.N.Bar
celona, ha tornat a la ciutat 
comtal per disputar amb el 
seu antic club la fase prelimi
nar de la Recopa d'Europa de 
waterpolo. Estiarte f i txà a 
c o m e n ç a m e n t d ' a q u e s t a 
temporada pel conjunt italià 
del Pescarà, el qual li ha do
nat permís per disputar la Re^ 
copa amb el C.N.Barcelona. 

•El nou president deia Fede
ració de Patinatge pot ser im
pugnat. Les eleccions a la Fe
deració Espanyola de Patinat
ge, en les quals va sortir 
t r iomfador Manuel Domè
nech, podrien ser impugna
des per Ruiz Gijón, candidat 
també a president, per supo,-
sades irregularitats amb les 
papereres i també perquè el ja 
nou president va fer servir el 
seu despatx d'oficina electo
ral. 

•Ocafia va presentar el Fa-
gor. El director esportiu del 
Fagor, Luis Ocafia, va fer la 
presentació del seu equip en 
el decurs d'una roda de prem
sa celebrada en un hotel ma
drileny. 

•Una expedició suïssa 
s'uneix a una de catalana. 
Una expedició suïssa de mun-
tanyers s'ha unit a la catala
na formada per Lucas i 
Bohigas quan aquests es tro
baven al camp base de l 'Ana-
purna, a més-de vuit mil me
tres. Sembla que les dues ex
ped ic ions in ic iaran av ia t 
l'atac per tal d'assolir l'objec-
t iu , que es presenta més as
sequible gràcies al millora
ment de les condicions clima
tològiques. 
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